
C O N C E P T 

Verslag Algemene Ledenvergadering Buurtvereniging Bloemendaal-Noord 

op 29 februari 2016, locatie Petanque Club 

Aanwezig:  

Bestuur:  Flip Stembert (voorzitter), Wim van Meenen (penningmeester), Jolanda Florie, Bep 

Berntsen, Cobie Schouwenburg (wnd secr.) 

Leden:  26 

Toehoorder: 1 (hr. G. Metselaar) 

Afwezig is bestuurslid Rob Smit i.v.m. verblijf in het buitenland. 

Afmeldingen: Carla van Erp, Fam. Geradts, Michiel Oosterhoff, Joke de Radder, Piet Stappers, fam. 

Van der Zon, alsmede Loes Duin (Brederode Wonen) en Henk Schell (PvdA). 

 

1. Welkom en opening 
Voorzitter Stembert heet alle aanwezigen van harte welkom. 

Hij memoreert dat de BV nu zeven jaar bestaat. Er gebeurt heel veel, zo is op Park Brederode het 

asbest uit de oude gebouwen verwijderd en zijn de overbodige gebouwen gesloopt. Langs de 

Brederodelaan blijft de groene grasstrook gehandhaafd.  

De BV is de stem van de buurtbewoners van Bloemendaal-Noord, maar ook de bewoners zelf 

hebben een verantwoordelijkheid en moeten betrokkenheid bij de ontwikkelingen in hun 

leefomgeving tonen. Dus bewoners: let op uw zaak!  

De voorzitter kondigt aan dat hij aan het einde van zijn termijn het vz.stokje gaat overdragen. 

 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

 

3. Vaststellen notulen vorige vergadering (16 maart 2015) 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag over 2015 van secretaris en penningmeester 

Mw. Schouwenburg licht de activiteiten 2015 toe: 

- ledental is gegroeid van 166 naar 185. 

- dank aan webmaster Ab Schuurman voor alle tijd die hij in de website steekt. 

- verspreiding 950 ex. van de nieuwsbrief; begonnen is met het verzamelen van e-mail-adressen van 

leden omdat het maken van kleurenkopieën veel geld kost. Een slimmere oplossing dus; donateurs 

die geen PC hebben kunnen een harde kopie ontvangen. 

- werkgroep Brederodelaan: vervanging van de riolering en herinrichting vordert gestaag; er is goed 

overleg. Voor het realiseren van het burgerinitiatief “rotonde” is het tijdsbestek waarschijnlijk te 

kort.  

- werkgroep Dennenheuvel: de opvang van statushouders is ertussen gekomen. De plannen worden 

drie jaar opgeschoven. 

- Paddentrek: er zijn 4000 padden/kikkers/salamanders overgezet in 2015. Bij de herinrichting van 

de Brederodelaan zijn drie paddentunnels aangelegd. 

- Repaircafé: samen met Santpoorts Belang vindt dit 1x per maand plaats. Een succes derhalve, ook 

vanuit het sociale aspect. Het startbedrag is door Bloemendaal-Samen gefinancierd. 

Dank aan mevr. Schouwenburg voor dit verslag. 

 

Penningmeester Van Meenen licht het financieel verslag 2015 toe: 

- het saldo 2015 is positief (+80); het banksaldo is gezond. 

  

 



5. Financieel verslag over 2015 (kascommissie) 

De kascommissie (Monique de Leeuw en Hans de Jonge) hebben de cijfers gecontroleerd en zijn 

akkoord; zij hebben de betreffende stukken getekend. 

De vergadering verleent het Bestuur décharge voor het gevoerde beleid. 

 

6. Vaststellen begroting en contributie 2016/2017 

De begrotingen 2016 en 2017 zijn ongeveer gelijk. 

Hopelijk ontvangt onze vereniging voor 2017 weer gemeentelijke subsidie; deze moet vroegtijdig 

worden aangevraagd, vandaar dat de begroting 2017 ook op de agenda staat. 

 

Positief voor 2016/2017 is het groeiende aantal leden (meer contributie ook in 2016?) en de subsidie 

voor het Repair Café, doch het dubbelzijdig kleurenkopiëren van de nieuwsbrieven veroorzaakt een 

begroot negatief tekort voor 2016 (-970) en 2017 (-730). In vorige jaren kon onze vereniging nl. een 

beroep doen op de gemeente voor dit gratis kopiëren. 

Het wordt daarom nog belangrijker dat leden hun contributie overmaken, anders moet zelfs worden 

gedacht aan een verplichte contributie (dat houdt wel in: actief debiteurenbeleid). De contributie 

blijft voor 2016 en 2017 onveranderd: maximaal 10 euro. 

De heer Van Meenen wil toch graag bij bepaalde gelegenheden (zoals de ALV) een nieuwsbrief 

laten bezorgen ( begroot op 800 euro). 

Zoals boven vermeld wordt begonnen met het verzamelen van e-mailadressen van leden om zo de 

nieuwsbrief goedkoper te kunnen distribueren. 

De heer Vermeulen biedt aan mee te denken aan een oplossing over de kosten van het kopiëren.  

Vanuit de vergadering wordt verzocht Donaties lopende jaar onder te brengen bij Contributie 

lopende jaar, gezien het zeer geringe bedrag.  

 

De begrotingen 2016 en 2017 worden door de vergadering geaccordeerd ondanks de negatieve saldi. 

Het spreekt vanzelf dat de baten en lasten nauwlettend in het oog worden gehouden. 

 

7. Verkiezing bestuursleden 
Aftredend zijn Rob Smit en Bep Berntsen; beiden zijn herkiesbaar.  

De heer Smit is vooralsnog enkele maanden in het buitenland, doch wil graag betrokken blijven bij 

de buurtvereniging. 

Beiden worden herkozen voor een termijn van drie jaar. 

 

8. Buurtplan Bloemendaal-Noord 

Wim van Meenen licht dit nieuwe fenomeen toe dat vanuit de gemeenteraad zal worden ingezet om 

bewoners meer dan voorheen te betrekken bij voorbereiding en uitvoering van gemeentelijke 

besluiten, het plan behelst: 

-Bloemendaal-Noord onderverdelen in aparte buurtjes 

-de bewoners daarvan gaan met elkaar aan de slag om aan te geven wat zij belangrijk vinden voor 

hun directe omgeving, nu en in de toekomst;  

-daarna opstellen van een gezamenlijk plan voor heel BN. Dit plan moet wel gedragen worden door 

de buurt. 

Het bestuur zoekt hiervoor trekkers, zelf zal het bestuur van de BV op de achtergrond ondersteuning 

geven. Het is echter vooral een zaak van individuele buurtbewoners, het belang dat zij hechten aan 

invulling van hun toekomstige wensen/oplossen knelpunten en overleg daarover met andere 

buurtbewoners opdat de Gemeente direct rekening kan houden met buurtwensen bij nieuwe 

projecten. 

Een allereerste stap is het met elkaar in contact brengen van buurtbewoners. Vanuit de zaal wordt 

gesuggereerd à la NL DOET een opruimdag te organiseren in diverse buurten. Actieve 



buurtbewoners kunnen elkaar treffen en misschien kan dat leiden tot actief bezig zijn met je 

woonomgeving (en trekker worden van een buurtplan, straatambassadeur). 

Gemeentelijke subsidies voor dit Buurtplan zijn beschikbaar. 

 

Lid van onze vereniging en tevens gemeenteraadslid R. Harder licht verder toe dat de gemeenteraad 

twee concrete zaken wil verbinden: Right to challenge en de Participatieladder. 

Dit moet leiden tot het op meer en andere manieren betrekken van inwoners bij voorbereiding, 

besluitvorming en uitvoering van het gemeentebeleid. Ook wil de gemeente soepeler inspelen op 

initiatieven vanuit de inwoners.  

 

Vervolgens ontstaat er enige discussie in de vergadering over de oude en mogelijk nieuwe 

communicatie rond het recente besluitvormingsproces statushouders en het burgeriniatief betr. de 

rotonde. 

Voorzitter Stembert vat samen dat het een lastig besluit- en communicatieproces is, vooral omdat 

ook het gemeentelijk apparaat  veel wisselingen telt, diverse wethouders hebben zich met hetzelfde 

project beziggehouden waardoor er minder consistentie is. Het initiatief “rotonde” is pas laat 

geopperd. 

 

De heer Van Meenen verzoekt geïnteresseerden voor dit buurtplan-project, die contactpersoon per 

buurt-/straatambassadeur willen worden, contact met hem op te nemen. Het Bestuur zal nadenken 

over het opzetten van een actie buurtopruimdag o.i.d. voor het leggen van onderlinge contacten.  

 

Vanuit de zaal wordt gevraagd wanneer de onveilige situatie (grindpad, onverlicht) van het 

Duivelslaantje wordt aangepakt. Er wonen veel oudere mensen die gebruikmaken van een rollator, 

voor wie de aanpak dringend gewenst is. Mevr. Berntsen geeft aan dat nadat Park Brederode in 

totaliteit aan de gemeente is overgedragen, ook dit stuk wordt aangepakt. Dat kan dus zeker nog een 

hele tijd duren, zo is de conclusie. Aangeraden wordt contact op te nemen met de gemeente en de 

buurtvereniging hierbij te betrekken. 

 

9. Opvang statushouders op Dennenheuvel 

De uitvoering van het democratisch besluit om statushouders te huisvesten, dient door de Gemeente 

Bloemendaal te worden uitgevoerd. Rond de opvang van statushouders zijn diverse 

informatiebijeenkomsten georganiseerd. Van twee locaties is nu alleen Euphrasia/ Dennenheuvel 

over (GGZ-Bennebroek is afgevallen). Deze locatie ligt naast een lagere school, dat heeft tot 

commotie geleid. Ook bij andere partijen bestaat onduidelijkheid en onzekerheid. 

De buurtvereniging had graag gezien dat ook zij als partij waren geïnformeerd en gehoord. 

Op 16 maart a.s. wordt het onderwerp besproken in de gemeentelijke commissie Samenleving, 

waarna de gemeenteraad een besluit neemt. Voorstel is dat 27 bewoners per 1 april a.s. hun intrek 

nemen op Dennenheuvel, t.z.t. zullen er 130 tot max. 160 statushouders gehuisvest worden voor de 

komende drie jaar. Daarna zullen deze personen door moeten stromen naar sociale woningbouw in 

de gemeente Bloemendaal.  

Het gemeentebesluit is openbaar en zal op de site gepubliceerd worden.  

 

10. Rondvraag en sluiting 

*Pim Oosterbaan informeert of de C. Schulzlaan een woonerf is. Ondanks het 30 km.-bord wordt er 

flink doorgereden in deze laan nu dit een sluipweg is naar en van Brederodelaan/sportvelden. 

Voorzitter Stembert antwoordt bevestigend: door het ontbreken van trottoirs mochten kinderen 

daarom op de rijweg spelen, zo is in het verleden gebleken. Er is nu veel overlast voor voetgangers; 

personen met rollator moeten plotselinge capriolen uithalen om tussen de auto’s te schuiven door de 

te hoge snelheden, het zware werkverkeer en het sluipverkeer.  



Dit zal a.s. woensdag in de werkgroepbijeenkomst  Brederodelaanbij mevr. Berkhuyzen aan de orde 

komen. 

Uit de zaal wordt dit gesteund: op de C. Schulzlaan borden woonerf plaatsen. 

 

*De heer Ab Schuurman meldt een RTL4-app die meer veiligheid binnen de buurt voorstaat. Het is 

verstandig eerst contact op te nemen met gemeentelijke veiligheidsambtenaar Paul Eichhorn. 

 

*Mevr. Schouwenburg verzoekt geïnteresseerden die de gemeentelijke bijeenkomst Eenzaamheid in 

Bloemendaal op 31 maart a.s. (17.00-20.30 uur) willen bijwonen, met haar contact op te nemen. 

 

*Mevr. Berkhuijsen licht de status bereikbaarheid mobiel internet toe. Op 11 februari heeft zij 

ingesproken, daarna is er een overleg georganiseerd tussen gemeente en providers. De providers zijn 

zich bewust van het gebrekkige mobiele bereik. Er zou een mast bij moeten komen (kosten: 

providers). Wel blijkt dat meer klachten (via mail aan de providers of tweet) zal leiden tot eerdere 

actie. Derhalve deze oproep aan bezoekers hockey-/voetbalclubs en bewoners: zoveel mogelijk 

individueel klagen bij uw provider.  

 

Voorzitter Stembert sluit de vergadering met dank aan iedereen voor komst en inbreng. 

 

Na een kleine pauze tonen de heren Schuurman en Oosterbaan een video met indrukken van het 

Repair-café. 

 

 

 

 

 

 


